

Launch of NTU Alumni Association (Shandong)

The NTU Alumni Association (Shandong) was launched on 24 November 2007 at the Shandong Hotel. The occasion, which brought together some 100 alumni in Jinan, Shandong, took the form of a forum followed by a dinner reception. During the lively forum, Professor Wee Chow Hou, Head of Strategy, Management and Organisation at NTU's Nanyang Business School and Mr Ji Hongbo, an alumnus from the Master of Science (Managerial Economics) programme, Class of 2004, gave their insights into Sun Tzu's Art of War and Modern Enterprise Management respectively.

The launch ceremony in the evening was attended by distinguished guests such as NTU President Dr Su Guanng, alumnus Cai Limin, Vice Governor of the Shandong Province, Mr Anthony Teo, Secretary to the University and Mr Soon Min Yam, Director of NTU's Alumni Affairs.

Mr Lu Xuehe, an alumnus who graduated from Nanyang Business School's Nanyang Executive Master of Business Administration programme in 2007 is helming the association which will cater to some 200 alumni in Shandong. "As alumni in Shandong, we want to stay connected to the university. We want to bring honour to our alma mater," he said.

南大精神在山东发扬光大

南大山东校友会于 2007 年 11 月 24 日在山东省省会济南市山东大厦隆重举行成立仪式。校友会的成立将使在山东的 200 多名南大校友拥有一个共同的"南大之家"。

约 100 位南大山东校友出席了盛会，活动分为讲座和晚宴两部分进行。在生动活泼的讲座上，南大商学院策略、管理与组织系主任黄昭虎教授以及南大管理经济学硕士课程 2004 年毕业生、滨州学院院长纪洪波校友先后发表演讲，分别就《孙子兵法》和现代企业管理与其他校友分享了他们独到的见解。

除大会贵宾——南大校长徐冠林博士之外，山东省副省长才利民校友、南大秘书长张顺才先生、南大校友事务处主任孙敏炎先生也出席了成立仪式的庆典。

南洋商学院南洋高层主管工商管理硕士课程 2007 年毕业生路学和校友当选为首任会长。他说："作为南大山东校友，我们心系南洋，更要为南大增添光彩！"